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Írásbeli választiaénvlókérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„Óriási aránytalanságok a felsőoktatási keretszámok megállapításánál! ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nem kezdődött zökkenőmentesen az idei év a felsőoktatásban sem, hiszen a Kormány óriás i
mértékben csökkentette azon hallgatók számát, kiknek tanulmányait száz százalékban támogatja az
állam. Ettől még nagyobb felháborodás kísérte azt a bejelentést, hogy a bölcsész-, a jogi, a
társadalomtudományi és a gazdasági szakok keretszámát drasztikusan megvágták. A helyzetet mé g
inkább súlyosbítja, hogy az alig egy hónappal a jelentkezési határid ő előtt még mindig csak
töredékesen közzétett államilag finanszírozott keretszámok és tandíjak világossá tételét követően az i s
kiderült, hogy a drasztikusan csökkentett keretszámok felosztása óriási aránytalanságokat mutat a
különböző intézmények között .
A nyilvánosságra került információk alapján, például Debrecenben megsz űnik az államilag
finanszírozott jogi képzés, hiszen a vidéki jogi karoknak egyetlen hely sem jutott, de az is felháborító ,
hogy a gazdasági képzést is csak néhány hallgatónak fizetné az állam a Hajdú-Bihar megyei székhelyen .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mi alapján döntött a Kormány a vidéki karok, így például a jogi karok keretszámairól?
Miért nem kapott például Debrecen jogi kara egyetlen államilag finanszírozott helyet sem?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. február 1 .
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Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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